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PROTOKÓŁ NR 5 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 
Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 24.09.2020 r. 

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik do protokołu. Drugim załącznikiem jest 

Dziennik Urzędowy Województwa Pomorskiego, Gdańsk, dnia 19 marca 2020 r. Poz. 1525, 

Uchwała Nr XIX/161/20 Rady Gminy Kolbudy z dnia 25 lutego 2020 r. w sprawie ustanowienia 

stypendiów Wójta Gminy Kolbudy za wyniki i osiągnięcia w nauce dla uzdolnionych uczniów 

wraz z załącznikami. Gośćmi podczas obrad Komisji byli: Wójt Gminy Pruszcz Gdański 

Magdalena Kołodziejczak, Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Justyna Kiedyk 

oraz Pełnomocnik ds. realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych Łukasz Butkus.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Ewa Romik 

oddała głos Kierownikowi Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Justynie Kiedyk. Pani 

Kierownik przedstawiła projekty uchwał wraz z uzasadnieniem: 

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych uczniów szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalny.  

2. Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu przyznawania 
stypendiów Wójta Gminy Pruszcz Gdański za wybitne osiągnięcia w nauce i wybitne 
osiągnięcia artystyczne dla uczniów. 

3. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych dyrektorów szkół.  

Dyskusja nad projektami uchwał: 

Radna Beata Biała-Grzędzicka poprosiła o wyjaśnienie w sprawie uczniów, którzy przed 
ogłoszeniem pandemii, od stycznia do marca 2020 r. byli zwycięzcami lub laureatami 
konkursów na szczeblu ogólnopolskim, wojewódzkim, w tym Konkursów Kuratoryjnych.  

Kierownik Referatu zobowiązała się sprawdzić czy uczniowie naszej gminy w szkole w 
Kowalach są nominowani do stypendiów Wójta Gminy Kolbudy, co uczyniła pod koniec obrad 
Komisji przedstawiając treść zał. nr 2 do sporządzonego protokołu. Tym samym rozwiała 
wątpliwości radnej. Kierownik odpowiedziała także na drugie pytanie i osiągnięcia uczniów za 
okres styczeń – marzec 2020 r. będą honorowane przez dyrektorów w I semestrze roku 
szkolnego 2020/2021.  

Pani Justyna Kiedyk zwróciła się do radnych o wydanie opinii w sprawie trzech 
przedstawionych projektów uchwał.  

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych opuściła salę.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Romik przystąpiła do przeprowadzenia głosowanie nad w/w 
uchwałami. Łącznie głosów za – 7, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Romik: 

1. Wyjaśniła, że osoba, która wygrała konkurs na dyrektora SP w Rotmance Iwona Tanewska 
skorzysta z zaproszenia radnych Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 



Społecznej, kiedy zdoła zapoznać się z różnymi obszarami funkcjonowania szkoły w 
Rotmance.  

2. Wyraziła wdzięczność za organizację dla dzieci i młodzieży zajęć z tenisa stołowego i 
żeglarstwa w okresie wakacji, prosiła o kontynuację w czasie kolejnych wakacji.  

3. Wyraziła pozytywną opinię nt. organizowanych festiwali sportowych w czterech 
miejscowościach naszej gminy.  

4. Zwróciła się z prośbą do Pani Wójt o wyremontowanie pomostu w Juszkowie i umożliwienie 
zajęć dla dzieci przy ten przystani wodnej.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak poinformowała, że w dobrym kierunku idzie powołanie 
Powiatowego Centrum Pomocy Psychiatrycznej. Ponadto, przekazała informacje nt. 
wyłonienia przez Urząd Marszałkowski w Gdańsku Fundacji, która otrzyma dotację na 
organizowanie pomocy psychologiczno-psychiatrycznej dla dzieci i młodzieży. Zajęcia 
odbywać się będą w środy w godz. 15:00-17:00 w PCPR w Pruszcz Gdańskim.  

Pan Łukasz Butkus, Pełnomocnik ds. realizacji gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych przekazał aktualne informacje nt. realizacji Programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz: 

1. Organizacji konkursu plastycznego, w których wzięło udział 33 uczestników, w wyniku 
którego zostali uprawnieni do zwiedzania Centrum Hewelianum wraz z rodzicami. 

2. Odrzucenia konkursu dla organizacji pozarządowych – braki formalne. 

3. Realizacji zadań alternatywnych – organizacja Festynów „Obudź nadzieję” w Cieplewie i 
Wiślinie – planowane w Rokitnicy i Rotmance.  

Radny Remigiusz Kwieciński wyraził aprobatę dla podjętych działań w kierunku 
przeciwdziałania niepożądanym zjawisko jak alkoholizm, narkomania, przemoc w rodzinie. 
Pokreślił, że organizacja zajęć, festynów umożliwiających spędzenie czynnie i na wesoło 
wolnego czasu całą rodziną to właściwy kierunek podejmowanych działań.   

Na tym zakończono posiedzenie. 

Podpisy członków Komisji:  

 

1. Ewa Romik  

2. Andrzej Chmielewski 

3. Remigiusz Kwieciński  

4. Beata Biała – Grzędzicka  

5. Weronika Chmielowiec 

6. Małgorzata Osowska 

7. Danuta Czerwińska 

8. Karolina Wołosowska 

9. Dariusz Grudniewski 

10.  Monika Ficek 


